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Gemeente Nijkerk - Besluitenlijst van de openbare vergadering van raadscommissie II 
op 6 september 2018 
 
Aanvang 19.30 uur, Bedrijfsrestaurant, Stadhuis Nijkerk 
 
Aanwezig:  
De voorzitter: A.M. Boer, de commissiegriffier: F.J.A. Meijer-de Leeuw, de leden: T.J. Blankesteijn (CDA), 
H.J. Bokkers (CDA), G.J. Boonstra-Mooibroek (ChristenUnie-SGP), T. Doornhof-Molenaar (CDA), F.G. 
van Drie-Davelaar (CDA) (vanaf agendapunt 5), J. van Heugten (PRO21), R.A.W. Horst (De Lokale 
Partij), M.T. Lanting-van Rhee (ChristenUnie-SGP), P.M.C. van Loozen (De Lokale Partij), D. Palm 
(ChristenUnie-SGP), J. Pater (VVD), J. van Putten (ChristenUnie-SGP), W.H. van Veelen (PRO21) (tot 
en met agendapunt 4), L.J.M. de Wals (PRO21), P.M. van der Weijer-Feuerstein (CDA) en B. van der 
Woerd (VVD); verder zijn aanwezig burgemeester G.D. Renkema (agendapunt 3 en 4), wethouder N. 
Aboyaakoub-Akkouh (agendapunt 5); Bij agendapunt 3 vanuit regio Amersfoort: M. van de Groep 
(portefeuillehouder voor de Strategische Agenda) en K. Oosting (secretaris).; de ambtenaren J. Hutten 
(agendapunt 3) en P.P. Lindner (agendapunt 5). 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
Agendapunt ´Regionale samenwerking´ wordt naar voren gehaald en behandeld na agendapunt 3. De 
agenda wordt na deze aanpassing vastgesteld. 
 
2. Openstaande moties en toezeggingen 
Geen opmerkingen. 
 
3. Strategische Agenda Regio Amersfoort 
Namens regio Amersfoort zijn de heer Van de Groep en mevrouw Oosting aanwezig om te vernemen 
welke onderwerpen er volgens de commissieleden opgenomen zouden moeten worden in de op de 
stellen Strategische Agenda. 
 
De commissieleden geven aan zich in grote lijnen te kunnen vinden in de voorzet die de raad van het 
college heeft ontvangen (raadsinformatiebrief van 29 augustus 2018). Omdat Nijkerk in verschillende 
regio´s samenwerkt vindt men het van belang dat een goede afstemming plaatsvindt tussen deze regio´s. 
Wat betreft de woningbouwopgave, welke ook is opgenomen in de Regionale Ruimtelijke Visie (RRV) 
wordt opgemerkt dat regionaal wel gesproken zou kunnen worden over mogelijke oplossingen voor de 
woningbouwopgave, maar dat de concrete invulling daarvan door de gemeente zelf moet kunnen worden 
bepaald. Daarnaast worden nog vragen gesteld over het vervolgproces in dialoogvorm, de concrete 
kaderstelling en de mogelijke binding daaraan. Wat de vraagt betreft over het beschikbaar willen stellen 
van (financiële) middelen geven de meeste commissieleden aan dat op deze vraag pas een antwoord 
kan worden gegeven als er meer duidelijk is over de op te pakken onderwerpen. De heer Van de Groep 
en mevrouw Oosting beantwoorden een aantal vragen van de commissieleden.  
 
Afgesproken wordt dat er een conceptbrief aan de regio Amersfoort zal worden voorbereid, waarin de 
vanavond opgehaalde informatie zal worden verwerkt. Deze conceptbrief zal via de griffie aan de 
woordvoerders worden voorgelegd en daarna ter besluitvorming aan de raad van 20 september worden 
aangeboden. 
 
Op 13 november zal er een regionale raadsledenbijeenkomst worden gehouden, waarin de raden zullen 
worden geïnformeerd over alle opgehaalde kaders/onderwerpen. Daarna – waarschijnlijk december 
2018/januari 2019 - zal er via de colleges een ter besluitvorming voorstel naar de raden toekomen. 
 
4.   Regionale samenwerking 
De heer Van der Woerd, plaatsvervangend lid regiocommissie Regio FoodValley, geeft aan proactiever 
onderwerpen in commissie en raad te willen bespreken en roept de fracties op na te denken hoe dat 
goed vorm kan worden gegeven. 
 
Burgemeester Renkema vertelt het e.e.a. over regiodeals die het Rijk wil afsluiten voor regionale 
knelpunten en kansen. Voor Nijkerk zijn 2 ingediende regiodeals interessant: 
- Regiodeal FoodValley 
- Regiodeal Gezond Stedelijk Leven: verdichten en vergroenen. 
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Op de lijst ingekomen stukken is inhoudelijk informatie te vinden over beide ingediende regiodeals. Als er 
meer beken wordt over de regiodeals, zal de raad daarover worden geïnformeerd. 
 
5. Taakstelling en organisatie gebiedsteams 
Het college wil de raad – voordat zij met een raadsvoorstel komt – eerst consulteren over een drietal 
aanbevelingen die uit de evaluatie over de organisatie en werkwijze van de gebiedsteams naar voren zijn 
gekomen. 
 
Bij dit onderwerp heeft zich een inspreker gemeld, de heer S. Reusken, regiomanager bij MEE Veluwe. 
Hij geeft de commissieleden mee dat het volgens hem goed gaat met de gebiedsteams; dat hij dat ook 
terugkrijgt van de gemeente en de medewerkers; dat de manier van samenwerken volgens hem goed 
gaat en dat de inwoners tevreden zijn. Hij vraagt zich dan ook af waarom er iets veranderd moet worden. 
Mocht de raad echter toch besluiten om tot een organisatieverandering over te gaan, vraagt hij speciaal 
aandacht voor een zorgvuldig proces, waarin ook aandacht is voor de (kennis en deskundigheid van) 
partners. Wat betreft de collectieve preventie geeft hij dat het voorveld (bv. MEE en Stimenz) daarbij zou 
kunnen worden ingezet. 
 
Hierna geven de commissieleden hun mening over de drie aanbevelingen. Allereerst geven ze aan veel 
waardering te hebben voor de gebiedsteams, blij en trots te zijn dat zij goed werk verrichten. Bij een 
verandering zou moeten worden ingezet op verbetering, waarbij de huidige kwaliteit en continuïteit wordt 
vastgehouden. 
 
Verder geven ze het college nog een aantal zaken ter overweging mee, zoals: 
- De gebiedsteams zouden op enigerlei wijze betrokken moeten blijven bij collectieve preventie, ook 

als het wordt uitbesteed; 
- Wat betreft de taakstelling van de gebiedsteams geven de meeste fracties aan dat het lastig is om 

aan te geven of zij op dit moment te veel, voldoende of te weinig doen. Wel is het volgens de 
commissieleden van belang dat het huidige niveau van dienstverlening moet worden behouden. 

- Huidige beleid is het hebben van een kleine flexibele organisatie met een professionele schil. Past 
het in dienst nemen van de gebiedsteammedewerkers bij dit beleid? Zijn er nog andere 
mogelijkheden? De commissieleden zien graag een nadere onderbouwen in het op te stellen 
raadsvoorstel. 

- Het onderwerp is complex, de stukken omvangrijk. Gevraagd wordt daarom om een ‘SMART 
geformuleerd’ raadsvoorstel. 
 

Wethouder Aboyaakoub-Akkouh benadrukt dat wat haar betreft een zorgvuldig proces voorop staat en 
dat doel is om de huidige kwaliteit te behouden. Ze bedankt de commissieleden voor hun inbreng. Er zal 
nu een tweetal raadsvoorstellen worden voorbereid , welke naar verwachting in november ter 
besluitvorming aan de raad zullen worden voorgelegd.   
 
6. Sluiting  
De vergadering wordt om 22.20 uur gesloten. 
 
 
Opgesteld te Nijkerk op 10 september 2018. 
 
De commissiegriffier,  De voorzitter, 
 
 
 
 
F.J.A. Meijer-de Leeuw A.M. Boer  


